

拼装舞台 Assembling stage

拼装舞台规格

1.22*1.22米，1.22*2.44米，拼装舞台，由支架，立柱，可调节底座，舞台板（防滑板，覆膜板18mm）组合而成。每张舞台和相邻的舞台的立柱和支架是共用的，所以连接好后是一个整体非常牢固。拆装和安装方便，其舞台面是由双面覆膜板，加以铝框固定构成，其具有较好的防火阻燃、耐磨损、无伤害、装饰性强等特点，舞台框采用高硬度铝合金材料，结构牢固，外观漂亮。

Assembling stage specification

1.22*1.22m, 1.22*2.44m. is combined by support, column, adjustable base and stage board(antiskid plate, thickness 18mm). The support and column of any two neighboring stage are shared, so that can be firmly fixed as a whole set. The stage has the advantages of easy installation and disassembly. Its surface is made up of double-faced film plywood and aluminum frame. With good characteristics of fire retardant, wear resistance, injury-free and higher decorative, etc. The stage frame used high hardness aluminum alloy which has a firm structure and beautiful appearance.



铝合金活动舞台 Aluminum alloy moving stage

舞台面板、舞台框架、舞台支架单片、 升降套管调节、可调节脚杯。		Layer board ,Stage frame, Stage support , Lifting adjustment sleeve, Adjustable foot .
舞台板使用 18mm厚度	木夹板、竹夹板、防水板、 钢化玻璃、有机玻璃，舞台脚和其他配件全为铝合金材质制成。	The Layer board is used 18mm thickness
常规尺寸	1.22*1.22M / 1.22*2.44M	Regular size
调节高度	0.6m~1.1m, 0.8~1.1m 0.6~0.85m, 0.8~1.3m	Adjustable height
不可调节高度	0.3m/0.4m/0.5m/ 0.6m/0.8m/1.0m/ 1.2m/1.4m/1.6m	Non adjustable Standard height grade of stage
		plywood, bamboo plywood, fireproof and waterproof board, tempered glass, PMMA, stage foot and other accessories which are made of aluminum alloy.
		1.22*1.22M / 1.22*2.44M
		0.6m~1.1m, 0.8~1.1m 0.6~0.85m, 0.8~1.3m
		0.3m/0.4m/0.5m/ 0.6m/0.8m/1.0m/ 1.2m/1.4m/1.6m

Assembly Diagram

